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10. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 6.11.2017  
 
 
Tomko: 
Dneska máme mimoriadne zastupiteľstvo, alebo riadne zastupiteľstvo, alebo neviem, ako ste 
to pomenovali, ale chcem sa spýtať, prečo tu dneska zasadáme? Bod 7, 8, 9, čo sa vlastne 
stalo? Kvôli tomu tu asi dneska sedíme, kvôli tým trom bodom tu asi dneska sedíme a chcem 
sa spýtať, kde sa vlastne stala chyba, že tu sedíme. Vrátilo sa tam naspäť, my sme zrobili 
chybu, alebo Bratislava nám zistila nejakú chybu, zase máme termín 10 dní, zase to robíme 
narýchlo, kde sa stala chyba, že tu zase sedíme na tomto zastupiteľstve? Bod 7, 8, 9, 
predpokladám, že kvôli tomu ste zvolali dnešné zastupiteľstvo, lebo keď sa dobre pamätám, 
tak tieto body sme už preberali a bolo prijaté aj uznesenie k týmto bodom. Čo mi na to viete 
odpovedať? 
 
PhDr. Čižmár: 
K otázke, prečo tu dnes sedíme, je tu aj referentka oddelenia výstavby pani Dembická, aj keď 
to máme uvedené v dôvodovej správe, že došla požiadavka, ktorá je podmienkou ďalšieho 
posudzovania žiadosti, tak poprosím o vyjadrenie.  
 
Mgr. Dembická: 
Sprostredkovateľský orgán pre operačný program IROP nás vyzval, aby sme zmenili úplne 
celú textáciu a taká textácia, aká je teraz, tak je prípustná, v opačnom prípade sa zastaví 
konanie a tým pádom nám vylúčia projekty. Takže musí to byť taká textácia, aká je teraz 
navrhnutá.  
 
Tomko: 
Bod 7., 8., to znamená, že tá chyba nenastala na mestskom úrade, ale chyba nastala niekde 
inde hej, že tu zasadáme ohľadom tých troch bodov. Nešli stade z mesta nesprávne materiály, 
alebo ako mám tomu rozumieť? 
 
Mgr. Dembická: 
Áno, nenastala chyba na našej strane a nemyslím si, že je to až taká chyba, žeby sa nedala 
odstrániť, preto sú tam tie aj administratívne kontroly, že keď sa im niečo nepozdáva, alebo 
chceli by niečo doplniť, alebo upresniť, tak nás vyzvú a my musíme hneď reagovať. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
 


